
Update firmware for ezcap26x287 USB3.0 HD capture/ezcap286x287 USB3.0 产品升级固件程序 

1, Download firmware file, and un-zip it to get three files: xxxx.bin 

firmware file, xxxxxx.exe updating firmware tool software, and 

updating guide.  

2, Connect device to USB port of your computer. Open the 

XXXX.exe updating tool software. After this, please mind computer 

detectives the device (like ezcap U3 Capture) under “Device”, and 

supports the flash under “Flash” as below picture. Sometimes you 

need to refresh it.  

 

3, Please click above 1 part to select firmware file. And click 2 part 

as below picture.  
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4, Click part 3 Download to start updating as below picture.  
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5, Is updating as below picture.  

 

6, Updating is finished as below picture.  
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7, After above, please pull device from computer and re-plug to 

computer, then computer will detective device rightly.  

8, On download link, we often offer standard firmware only, and 

please find out the model number as same as you bought. And for 

other inquiry, please go to FAQ to look for the answers or send us 

mail.  

 

1, 下载固件程序，解压缩后得到三个文件: xxxx.bin 固件程序文件, 

xxxxxx.exe 固件升级工具软件, 和升级说明.  

2, 将设备链接到电脑的 USB 接口，打开 XXXX.exe 升级工具软件。

之后，请留意在“Device”下方电脑是否侦测到设备硬件 (比如 ezcap 
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U3 Capture), 以及在“Flash”下方电脑是否支持。一些时候可能需要

刷新。如下图。  

 

3, 请点击上图 1 位置，并选择固件程序文件。然后点击下图 2 位置。  
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4, 点击下图 3 Download 开始升级固件。 
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5, 固件升级中如下图。 

 

6, 固件升级成功如下图。  
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7, 完成以上步骤后，重新插拔设备，这样电脑才会正确识别设备。  

8, 网站下载链接我们通常仅仅会提供标准固件程序，请你确认你购

买的具体型号并找到它。如果你需要其它特别的需求，请在对应的常

见问题链接去寻找答案，或直接给我们写邮件。 

 


